



## FINANSSTYREMØTE

Tirsdag 11. februar 2025 kl 16:30, møterom 208, Studentersamfundet

### Protokollutskrift

**Til stede:**

**Finansstyret:** Monica Rolfsen, Kristoffer Meggelæ Pedersen, Rami Chumber, Eirik Sande, Endre Jo Reite, Øyvind Hauge, Karoline Rolfstad og Kasper Husefest

**Observatører:** David Standal (GU), Sveinung Vaskinn (Rådet), Selma Lindseth Lindeman (UKEsjef UKA-25), Nora Røkaas Hermansen (DL)

**Forfall:** Live Wermundsen Mork

**Referat:** Godkjent

**Innkalling:** Godkjent

## Skriftlige orienteringssaker

### Orientering fra Studentersamfundets leder

- Vanlig drift med Samfundsmøte og debatt.
- Gjennomført det vi valgte å kalle *Samholdsuka*, med morgenbad, hundekos og brettspill på Styresuppe i uke 5.
- Gjennomført flaggheising og korsang med dekning fra TV2, samt lunsj med festtaler og mer korsang på samenes nasjonaldag 6. februar.
- Har landet et ekstra arrangement 17. februar i anledning Stortingsvalget: "Statsministeren møter studentene". Legges ut i morgen.
- Planlegger workshop med arrangerende og MG for å se på tiltak for å øke salg av medlemskap.
- Ledervalg 25. februar! Ingen har stilt ennå:(

### Driftsorientering v/daglig leder

- Fotogjengens arkiv er innlemmet i Norges dokumentarv!
- Mottatt kr 2 291 739,- i momskompensasjon for 2023 - utbetalt i desember 2024. Beløpet som er utbetalt tilsvarer omsøkt beløp.
- Fått innvilget utvidet skjenketid til kl 03:00 fredag og lørdag
- Vurderer å bytte pensjonsordning fra Storebrand til Sparebank1 SMN
- Amund har funnet ut at vi har betalt for deler av søppelhåndteringen for nabogårdene i Klostergata 35. Vi slutter nå med det og vil spare ca. 70k i året.
- Kjeldsberg Eiendom har begynt i Klostergata 35
- Hatt to ungdomsskoleelever på arbeidsuke/aktiv yrkesveiledning i uke 6

## Orientering fra GRiF

- Vi har hatt to GSK siden forrige FS, samt at gjengsjefene har vært på GSS. Opplever et GSK som er klare for et år som gjengsjefer - det er superstas!
- Vi har snakket om Energy Transition Week for 2026 (positive innstillinger her, så lenge det er på dagtid og ikke går utover drift) og enda litt mer om utleiedrift generelt, men ønsker å gjøre arbeider for å fortsette på veien mot god samhandling her med gjengene og admin.
- Vi har hatt besøk av både Monica, Live og Kristoffer i FS, og opplever at for hver gang er det positivt for gjengene å møte ansikter, og alle som har kommet fra FS har vært flinke i sine orienteringer - takk! Fortsetter gjerne samarbeidene her for å gjøre dette til et så hensiktsmessig og nyttig verktøy som mulig for drift og strategi i organisasjonen.

## Orientering fra UKA

- Vi er fullt i gang med oppstart av UKEår!
- Vi har hatt nyttårsbord med hele UKA
- Vi er snart ferdig med 4. opptak
- Det kommer masse spennende i løpet av våren!

## Orientering fra GU

- Arrangert GSS
- Arrangert Mingle Vingle
- Koordinert opptaket
- Startet skriving av TU
- Behandlet diverse søknader
- Håndtert oblater
- Endret logo
- Jobber med å fullføre FS-bok 2025
- Hatt medarbeidersamtaler

## Referat fra Finansstyrets arbeidsutvalg

Tatt til orientering

## Orientering fra Finansieringsutvalget (FU)

Tatt til orientering

# Økonomiorientering

Januar: Klubbstyret, Lørdagskomiteen, Kulturutvalget, Kafe og Serveringsgjengen og Markedsføringsgjengen

Januar ligger bak det periodiserte budsjettet på inntektssiden.

Men gjengene har klart å få bedre kontroll på utgiftssiden og særlig jobbmat.

Gjengene samarbeider godt om flere arrangementer og festivaler dette semesteret og skal ha økt fokus på å trekke flere folk til Samfundet.

Finansstyret takker for orienteringen.

## Muntlige orienteringer

Infrastruktur: SBK, SKP, DG, ITK, Sikring og Admin orienterer om status

SBK jobber med å utrede ventilering av Knaus, Origo og sideloft  
De jobber også med en asbestutredning.

Sikring jobber med å bytte ut nøkler med adgangskontroll. Planen er å bytte på 5 dører i nybygg hvert år. Sikring jobber også med å utrede løsninger for bedre samband i nybygg.

Støv (disp rom ved Klubben) bygges om til kjøkken for gjengene. Har gått for gjenbruk og varighet, og tatt høyde for å kunne skalere opp til feks UKA med plass til ekstra vaskemaskin og strømuttak.

95% ferdig med innredning til Nybygg!

SKP:

- mangler noe innredning i Edgar og Origo. Vet ikke når leveranser kommer.
- Daglighallen gå bra
- Jobber med Vollan og baren i Skala
- Bar Siri: trenger å få vekk branngitteret.
- Galleriet utenfor Skala: støper ferdig plastkrakker nå. FG skal hegne opp bilder
- Knaus: er blitt satt på vent. Fngerer nå som garderobe for SKP og SIT. SKP trenger hjelp til kontakt med antikvar.

ITK:

- Kjøp dyre switcher.
- Hengt opp aksesspunkter med kabelstrek til dem. God pangkultur: mange har latt samfundet arve aksesspunkter og gitt lisenser.
- ITK ligger 30 000 under budsjett på grunn av nedarving.

FS takker for grundig rapportering.

## Mediagjengene presenterer status

ITK og SM har en avtale nå om skylagring og hjelp med servere.

Jobber med strategi og har tatt tak i økonomien.

Radioen kommer snart på DAB.

FS oppfordrer SM til å se på mulighetne for samarbeid med NRK nå som NRK kommer nærmere Samfundet.

## Status dødens dal

Tatt til orientering

Nybygg

Tatt til orientering

## Vedtaksaker

### Sak 01/25 Sportsvisninger i Daglighallen

VEDTAK: *Finansstyret vedtar å gjennomføre et prøveprosjekt for visning av bl.a Norsk fotball, SKI-VM og Champions League til de beskrevne kostnader, inntil kr 190 000,- inkludert oppstartskostnader i 2025. Abonnementskostnader vil fortsette å løpe til prosjektet avsluttes. En eventuell videreføring av prosjektet skal vurderes innen utgangen av Mai 2026.*

Finansieringsutvalget har undersøkt muligheten for å vise fotball og idrett i Samfundets lokaler. Daglighallen selv ønsker også dette og ønsker å utvide åpningstidene og å ha søndagsåpent for å vise aktuelle kamper.

Resultatet er avhengig av økt ølsalg på omtrent 54 halvliter per åpning.

872 av 1055 spurte har respondert positivt om tilbudet, og MG viser til flere positive tilbakemeldinger fra åresvis med markeds- og fokusgruppeundersøkelser.

Kundegrunnlag ligger i en studentmasse sammensatt fra hele landet, med kun 2 konkurrenter i Trondheim, som fokuserer på hhv. RBK og engelsk fotball.

Totalkostnad blir på 153 160,- årlig + oppstartskostnad.

### Sak 02/25 Rive og byggeperiode UKAs Byggeprosjekt Bodegaen

VEDTAK: *Finansstyret vedtar at Bodegaen stenges for rivning fra og med mandag 31. mars 2025.*

UKA ønsker å stenge Bodegane allerede fra 31. mars 2025 for å få nok tid til å ferdigstillelse av riving i løpet av vårsemesteret slik at høsten kan starte med en ryddig arbeidsplass. Dette sikrer best mulig framdrift i prosjektet.

Driftsstyret er inneforstått med UKAs ønske om å stenge Bodegaen fra mandag 31. mars og har akseptert dette og tar hensyn til det i videre planlegging av vår- og høstsemesteret.

### Sak 03/25 Delegasjonsreglement

VEDTAK: *FS vedtar forslag til endring i delegasjonsreglementet.*

Uttalelser til media om festivalene endres til følgende ordlyd: Festival-Sjef har uttalerett på vegne av festivalen.

### Sak 04/25 Markedsføring VM på ski - referatføring av AU-vedtak

VEDTAK: *AU vedtar at MG kan bruke inntil kr 23 300 på markedsføring av Samfundets tilbud i forbindelse med VM på ski 2025. Pengene bevilges fra UKEfond.*

## Sak 05/25 Område 7: Klima, miljø og etikk i Handlingsplan 2025 - referatføring av AU-vedtak

VEDTAK: *AU vedtar område 7 i Handlingsplan 2025 med følgende ordlyd:*  
"Område 7: Klima, miljø og etikk

**Overordnet mål:** *Drive Samfundet på en miljømessig forsvarlig måte*

**Mål for 2025:**

- 1. Kartlegge og minimere antallet flyreiser som tas i forbindelse med Samfundets aktiviteter*
- 2. Ha minst ett byttearrangement per semester*
- 3. Utarbeide indikatorer for avfallshåndtering og energibruk*
- 4. Utarbeide etiske retningslinjer for Studentersamfundet i Trondhjem*
- 5. Innarbeide klima og bærekraft i Studentersamfundets årsberetning"*

AU foreslår at handlingsplanen for 2025 revideres på strategiseminar.

## Sak 06/25 Midlertidig disponering av tekjøkken i Sangerhallen

VEDTAK: *Finansstyret vedtar at Samfundetstyret midlertidig gis full disposisjonsrett til te-kjøkkenet i Sangerhallen, frem til ferdigstillingen av Støv-kjøkkenet.*

Toalettet ved heisen kan også disponeres av styret og eventuelt flere som kan ha behov for tilgang til et privat toalett i gammelt bygg.

GU utreder hvem som dette kan være aktuelt for i tillegg til styret.

## Diskusjonssaker

### Husorden UKA-25

UKA har tatt en grundig gjennomgang av Husorden og foreslår endringer der det er nødvendig.

- Styret må gi UKA fornuftige arbeidstider for kontoret.
- Sluttdato for når Husorden gjelder må settes
- Det er lagt til en setning om presseinstruks: Samfundetleder underretter UKEsjef om oppdukkende ting i perioden.
- FS ønsker at UKA går i dialog med Driftsstyret og undersøker om enkelte lokaler i nybygg (Edagr og en scene) kan opprettholde drift i UKA sin byggeperiode. Det er fint om UKA og DS kan komme med et felles forslag.
  - Tar sikte på prinsipielt vedtak 13. mars og mer konkret vedtak 3. april.

## Forventningsavklaring til sakseier i FS

- Det er vanskelig å holde følge i saker og være sakseier der man ikke har vært involvert tidligere.
- Det har fungert godt å bli tagget i dokumenter for oppgaver man skal følge opp.
- Øyvind oppfordrer også gjengene til å i større grad ta kontakt med FS-medlemmer og sette dem i gang på hva de kan hjelpe til med - som er lettere enn å "finne på" noe å hjelpe gjengene med.

## Eventuelt

### Bruk av kortlogg

FS ønsker fortsatt å holde en restriktiv holdning til bruk av kortlogger.

### Billettavgift

FS ber ITK om å prioritere å få på plass billettavgift i Billig. GU og Karoline/Griff følger opp mot ITK.

## Runde rundt bordet

## Kritikk av møtet

Orienteringene fra gjengene:

Aktiviteten er det viktigste på Samfundet, så selv om orienteringene tar lang tid i FS-møtene bør de prioriteres da det er interessant og viktig at FS får innsikt.

Møtet ble hevet kl 21:00

Referent: Karoline Rolfstad og Nora Røkaas Hermansen

Monica Rolfsen

Eirik Sande

Endre Jo Reite

Øyvind Hauge

Kristoffer Meggelæ Pedersen

Rami Chumber

Karoline Rolfstad

Kasper T. Husefest

Neste FS:møte: torsdag 13. februar 2025